

Title (en)

Metal section for an insulating wall of a building, and assembling method of such a wall.

Title (de)

Metallprofil für eine isolierende Gebäudewand und Aufstellungsverfahren für eine solche Wand.

Title (fr)

Profilé métallique pour paroi isolante de bâtiment, et procédé de montage d'une telle paroi.

Publication

EP 0271389 A1 19880615 (FR)

Application

EP 87402583 A 19871117

Priority

FR 8615988 A 19861118

Abstract (en)

The opposing flanges (2, 8) of the adjacent sections (1, 1a, 1b) overlap for fixing them one on top of the other, and the upper flange carries an extension (12 to 17) which separates it significantly from the plane of the web (1) in order to support a cladding panel or other-type section (20). These extensions may also serve to hold insulating material (18). Thus the importance of thermal bridges is reduced. Furthermore, the section is stackable. <IMAGE>

Abstract (fr)

Les ailes opposées (2, 8) des profilés adjacents (1, 1a, 1b) se recouvrent pour leur fixation l'une sur l'autre, et l'aile supérieure porte un prolongement (12 à 17) qui s'écarte largement du plan de l'âme (1) pour aller supporter un profilé de bardage (20) ou autre. Ces prolongements peuvent servir, en outre, à maintenir des masses isolantes (18). On réduit ainsi l'importance des ponts thermiques. En outre, le profilé est empilable.

IPC 1-7

E04F 13/08

IPC 8 full level

E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/0876 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2396849 A1 19790202 - RECOMAT [FR]
- [A] DE 2136583 A1 19730208 - HUNTER DOUGLAS

Cited by

WO9522670A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0271389 A1 19880615; FR 2606807 A1 19880520; FR 2606807 B1 19890317

DOCDB simple family (application)

EP 87402583 A 19871117; FR 8615988 A 19861118